
Z A P I S N I K 

sa 11. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2014. 

godini Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 23, 24 i 25. jula 2014. 

godine 

 

 

  Śednica je počela 23. jula u 12 sati i 40 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavali su, naizmjenično, dr Branko 

Radulović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Demokratske    

partije  socijalista: 

         Kojom dinamikom se ostvaruju spoljnopolitički prioriteti Crne Gore, u  prvom 

redu integracija u Evropsku uniju i NATO i koje su najznačajnije aktivnosti koje nas 

očekuju u narednom periodu? 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović. 

 

          2. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ, predśednik Kluba poslanika 

Socijalističke narodne partije: 

        Da li možete objasniti na koji način Crna Gora usklađuje svoje zvanične 

političke interese sa ekonomskim interesima u trenutku kada se u Evropi mijenja 

političko-ekonomska arhitektura i šta Vlada Crne Gore konkretno čini da zaštiti 

državne i nacionalne interese Crne Gore, odnosno interese građana od jednostranog 

političkog ili vojnog svrstavanja naše države?  

          MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Aleksandar Damjanović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je 

odgovorio na komentar. 

 

3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśednik Kluba poslanika 

Socijaldemokratske partije: 

        Kakve rezultate ostvaruju državni organi u borbi protiv nelegalne prodaje 

duvanskih proizvoda; koliki su pretpostavljeni negativni efekti po budžet Crne Gore 

zbog nelegalne prodaje duvanskih proizvoda; kakvi su efekti postojeće akcizne 

politike u ovoj oblasti? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

4.   Poslanik MLADEN BOJANIĆ, predśednik Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore:      

       Ko će snositi odgovornost za Vladinu odluku o izdavanju garancija za potrebe 

privatne kompanije Melgonia-Primorka DOO Bar i što će Vlada preduzeti da naplati 

4.000.000,00 eura za plaćene garancije NLB Montenegrobanci AD? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  Odgovor je 

komentarisao Mladen  Bojanić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.   

 

        5. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ, u ime Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, AA) HGI i LPCG: 

        Kako omogućiti domicilnom stanovništvu Boke Kotorske neometanu upotrebu 

ponti i mandraća koje su prije par stoljeća izgradili njihovi pretci za organiziranje 

života uz more i na moru i koji su čak katastarski na njih od davnina uknjiženi? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisala Ljerka Dragičević, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar. Poslanica Ljerka Dragičević koristila je proceduralnu intervencije radi 

pojašnjenja stavova. 

 

       6. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Poštovani predsjedniče Vlade, šta će Vlada Crne Gore učiniti da se vlasnicima 

imovine u Tuškom polju vrati oduzeto zemljište; takođe, zanima nas šta će se uraditi 

da se zaustavi nelegalna prodaja i uzurpacija tog zemljišta koja se desila već u 

nekoliko slučajeva, a poznato je da se radi o imovini nad kojom se vodi sudski proces 

pred nadležnim institucijama i nad kojom su izricane mjere kojima se zabranjuje 

korišćenje i posebno otuđivanje ove imovine? 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  

 

 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 

 

 

*  *  * 

 

     Śednica je prekinuta u 14 sati i 30 minuta, a nastavila u 14 sati i 35 minuta. 
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     Poslanička pitanja postavili su: 

 

       Potpreśedniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

1. Poslanik KOČA PAVLOVIĆ 

 Gospodine ministre, pošto Vas je vaša hrvatska koleginica prevarila, i pošto je 

Republika Hrvatska, suprotno međusobnom dogovoru, stavila na međunarodni 

tender za istraživanje i eksploataciju nafte i gasa i ona tri sporna bloka ispred i u 

okolini prevlake, dakle blokove koji se nalaze u zonu Privremenog Protokola 

potpisanog između Hrvatske i Crne Gore, putem Vas: Hočete li od Vlade Crne Gore 

tražiti da donese odluku da i naša država raspiše međunarodni tender za ta tri 

sporna bloka; ako nećete, čime to opravdavate; ko je donio odluku da se Republici 

Hrvatskoj prepusti vlasništvo nad pomenutim spornim blokovima u reonu Prevlake? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Koča Pavlović je komentarisao 

odgovor. 

 

2. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

       Koje mjere konkretno morate preduzeti kao Vlada kako bi u toku naredne 

godine stigla pozivnica za NATO; da li ste adresirali odgovornost zbog izostanka 

pozivnice ili mislite da za to ne postoji nikakva potreba? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a mr Dritan Abazović je 

komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Zašto ne involvirate i opoziciju 

bez obzira na stavove koje imaju u rad komunikacionog tijela, odnosno zašto se ne 

involviramo na jedan kvalitetniji način? 

       dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i ministar vanjskih poslova i evropskih 

integracija odgovorio je na dopunsko pitanje. 

 

3. Poslanik SLAVEN RADUNOVIĆ 

 Da li je izjava predsjednika EK, gospodina Jankera, da u sljedećih pet godina 

neće biti prijema novih članica u EU, u direktnoj vezi sa slabim napretkom Crne Gore 

u zadovoljavanju ključnih zahtjeva EU, koji se tiču vladavine prava? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Slaven Radunović je 

komentarisao odgovor. 
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        Potpreśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i 

ministru pravde  

 

1. Poslanik SRĐAN MILIĆ 

       Koliko puta je Ministarstvo pravde, u periodu od 01. 01. 2009. godine do danas, 

izvršilo kontrolu u Zavodu za izvršenje krivičnih sankcija, kad su vršene te kontrole, 

kakvi su rezultati i kakve su preporuke date, te da li je bilo sankcija zbog eventualnih 

nepravilnosti; tražim da mi navedene podatke dostavite pojedinaćno za svaku 

godinu sa svim pratećim podacima koje sam tražio. Koliko je uslovnih otpusta 

odobreno u 2011, 2012, 2013, i 2014. godini, tražim da mi navedeni podatak 

dostavite za svaku godinu pojedinaćno po mjesecima; koliko je zaposlenih u ZIKS-u 

zasnovalo radni odnos po osnovu ugovora na neodređeno tokom 2013. i 2014. 

godine; koliko je polaznika Policijske akademije u Danilovgradu, smjer zatvorski 

policajac završilo Akademiju od njenog osnivanja, koliko ih je odradilo pripravnički 

staž, a koliko je nakon završenog pripravničkog staža zasnovalo radni odnos u 

struci? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Srđan Milić je 

komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ 

Koliko spomen obilježja sa statusom kulturno dobro je shodno članu 142 

Zakona o zaštiti kulturnih dobara zadržalo ranije stečeni status i shodno tome 

upisano u Registar kulturnih dobara, a koliko njih je izgubilo prethodni status i 

upisano u Centralni registar spomen-obilježja. S tim u vezi molim da mi dostavite 

spisak spomen-obelježja koja su zadržala status kulturnog dobra iz Registra 

kulturnih dobara i spisak spomen obilježja upisanih u Centralni registar spomen-

obilježja. 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Jelisava Kalezić 

je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik dr MIODRAG VUKOVIĆ 

1) Gospodine potpredsjedniče, u skladu sa Vašim nadležnostima molim Vas da 

me obavijestite da li je Državno Tužilaštvo Crne Gore i ako jeste na kom nivou i u 

kojoj fazi izviđaja se predmeti nalaze, formiralo predmete: a) na osnovu javno 

saopštenih informacija o zloupotrebama službenog položaja nosilaca javnih funkcija 



5 
 

u lokalnim zajednicama Pljevlja, Herceg Novi, Plužine, Berane kao i predmete u vezi 

zloupotrebe državnih i sredstava lokalnih zajednica u političke svrhe o čemu se u 

javnosti intezivno govori poslednjih  dana a radi se o istim sredinama; b) na osnovu 

javno saopštenih informacija o kršenju zakona u oblasti zapošljavanja od strane 

nosilaca javnih funkcija, zapošljavanja po partijskoj pripadnosti, posebno u četiri 

pomenute lokalne zajednice; c) zloupotrebe zakonskih propisa i od strane drugih 

društvenih subjekata, posebno nevladinih organizacija, posebno jedne među njima, 

koje su (koja je) pratile(a) poslednje lokalne izbore a čiji je rad javno kritikovan kao 

rad koji je nanio više štete nego koristi?  

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Miodrag Vuković 

je komentarisao odgovor. 

2) Gospodine potpredsjedniče, u skladu sa Vašim nadležnostima molim Vas da 

me obavijestite  da li je u planu Vlade za ovu godinu da Skupštini predloži Zakon o 

upotrebi i korišćenju službenog jezika i jezika u službenoj upotrebi? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a dr Miodrag Vuković 

je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik PREDRAG BULATOVIĆ 

1) Povodom nedavne javne polemike da li u državnim institucijama ima ruskih 

agenata, a i Vaših stavova povodom toga, interesuje me na osnovu saznanja koje Vi 

imate da to i obrazložite. Takođe, interesuje me da li su bilo koja lica koja su ispred 

Crne Gore upućuju na rad u DKP ili kao vojni prestavnici imali negativnu ili 

nedovoljno kredibilnu bezbjedonosnu procjenu, i da li možete tvrditi da u državnim 

organima nema agenata drugih, veoma moćnih, obavještajnih službi drugih zemalja; 

i drugo, da li Vlada sa bezbjedonosno, političkog i državnog aspekta ima isti odnos 

prema potencijalnom djelovanju agenata drugih zemalja, odnosno da li Vlada 

registruje u Crnoj Gori djelovanje stranih agenata; šta je bilo sa tvrdnjama od prošle 

godine da Nacionalna obavještajna služba SAD-a prati i prisluškuje funkcionere Crne 

Gore?  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag Bulatović 

je komentarisao odgovor. 

2) Od obnove višestranačkog sistema u Crnoj Gori pa do danas nikada se nije 

desilo da Opštinska izborna komisija ili Državna izborna komisija ne utvrdi rezultate 

izbora i o tome obavijesti nadležne državne organe, izuzev sada u Opštini Kolašin 

na lokalnim izborima održanim. Koja je motivacija predstavnika DPS-a da to ne učini, 

da li zbog tzv „političke korupcije“, a što je u nadležnosti Vašeg resora, pitam Vas da 

mi odgovorite o čemu se radi u ovom slučaju, da li je to sve u skladu sa Zakonom i 
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da li se na mala vrata uvodi praksa da neka, bilo koja izborna komiisija može 

opstruirati na kraju čitav izborni proces; takođe, interesuje me da li će te Vi kao 

zaduženi u Vladi za vladavinu prava ovo pitanje insistirati da se riješi u skladu sa 

ustavnim poretkom i zakonima Crne Gore? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Predrag Bulatović 

je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

Zašto se kasni u realizaciji dinamike predviđene u akcionim planovima Vlade za 

poglavlje 23 i 24; koje institucije nijesu uspjele da ispune zadatke i kakve mjere 

namjeravate da preduzmete kako bi se dinamika realizacije predviđenih aktivnosti 

ubrzala? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a mr Dritan Abazović  

je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanik KOČA PAVLOVIĆ 

Gospodine minister, protekla su četiri mjeseca od one oštre, ružne i za državu 

štetne javne polemike vaše Vlade i Ambasade SAD, zbog njihovog zvaničnog 

Saopštenja u kome je rečeno da je Pravosuđe SAD utvrdilo korupciju u privatizaciji 

Telekoma CG, i u kome su nas Amerikanci pozvali da odmah procesuiramo 

korumpirane državne čelnike. Vaš šef je tada to oštro demantovao, pjenio je i prijetio 

svakome ko krene na njega i njegovu porodicu, specijalna tužiteljka Đurđina 

Ivanović je ekspresno ponovila da nema korupcije u privatizaciji Telekoma CG, a Vi 

ste u ovom domu, na moj poziv da se odredite prema tvrdnjama Ambasade SAD, 

ovdje pred nama migoljili kao zmija, izbjegli da se opredijelite između Đukanovića i 

SAD-a, i na koncu ste saopštili da je Tužilaštvo već zatražilo nove dokaze od 

američkog pravosuđa. Bilo je to u martu ove godine. Šta ste jeste li išta novoga 

saznali u ovih četiri mjeseca; da li konačno prihvatate činjenicu da je američko 

Pravosuđe utvrdilo korupciju u slučaju Telekom CG; jeste li, iz iz tih novih dokaza 

američkog pravosuđa koje ste tada najavili, konačno saznali ko su korumpirani 

crnogorski zvaničnici na koje ukazuje zvanično Saopštenje Ambasade SAD; hoćete 

li i u ovom slučaju korupcije kao i u svim prethodnim pokušati da zaštitite šefa 

režima i njegovu sestru, na već uhodani način, tj. hoće li se Afera Telekom, kako to 

sad izgleda, prelomiti preko leđa glavnog bankara ovog režima, kog je vaš tabloid 

Informer već proglasio crnogorskim Miškovićem? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Koča Pavlović je 

komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Upozoravam Vas godinu dana, 

da sa takvim ponašanjem i postupanjem nećete dobiti pozivnicu za integracije u 

NATO? 

       Duško Marković, potpreśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku i ministar pravde odgovorio je na dopunsko pitanje.  

 

7. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

        Da li je uspostavljena saradnja sa Srbijom u vezi sa intenziviranjem istrage 

ratnih zločina počinjenih u Srebrenici i Štrpcima i ima li Crna Gora i od kada oficira 

za vezu s Haškim tribunalom, kao i po kojim kriterijuma je lice izabrano? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Azra Jasavić je 

komentarisala odgovor. 

 

8. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

 Da li ste iz evroatlanskih struktura dobili sugestiju da reformišete 

bezbjedonosne službe odstranjivanjem određenog broja pripadnika službi 

povezanih sa organizovanim kriminalom i stranim obavještajnim službama? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpreśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Zoran Miljanić je 

komentarisao odgovor. 

 

       Ministru za ljudska i manjinska prava 

 

1. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

Koje aktivnosti Ministarstvo za ljudska i manjinska prava planira da preduzme 

u dijelu koordinacije aktivnosti za upis studenata iz Crne Gore na državne 

Univerzitete u Albaniji i državni Univerzitet na Kosovu; koji su razlozi rukovodili da je 

ove upisne godine Ministarstvo prekinuo aktivnosti, a to je posredovanje za upis 

studenata iz Crne Gore, koji su srednju školu pohađali na albanskom jeziku, na 

Univerzitete u Albaniji i na Kosovu? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 
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      Śednica je prekinuta u 17 sati i 20 minuta, a nastavljena śutradan 24. jula u 

10 sati i 10 minuta. 

        

        Predśedavajući Suljo Mustafić  je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja su 

za ovu śednicu postavljena dr Vujici Lazoviću, potpreśedniku Vlade i ministru za 

informaciono društvo i telekomunikacije. 

 

      Potpreśedniku Vlade i ministru za informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

1) Koliko su na dan otvaranja stečaja iznosila ukupna potraživanja KAP-a, uz 

navođenje naziva  i iznosa duga svakog dužnika KAP-a ponaosob, čiji je dug bio veći 

od 50 hiljada eura; koliki iznos od ovih potraživanja KAP-a je do sada naplaćen i od 

kojih dužnika, uz navođenje iznosa naplaćenog potraživanja od svakog dužnika 

ponaosob; koliko dužnika je utuženo, na koji iznos i koliko potraživanja je naplaćeno 

po sudskim predmetima; koliki je ostvareni obim proizvodnje u KAP-u od otvaranja 

stečaja do sada, koliki su ostvareni ukupni prihodi i ukupni rashodi KAP-a u tom 

periodu, uz navođenje ključnih stavki koje čine prihodnu i rashodnu stranu; koliko 

iznose fakturisana potraživanja Montenegro Bonusa prema KAP-u za period od 

uvođenja stečaja do sada i koliko je od tih potraživanja KAP platio Montenegro 

Bonusu; da li je iz Budžeta Crne Gore u periodu od otvaranja stečaja do sada, vršeno 

bilo kakvo plaćanje po osnovu poslovanja KAP-a i, ako jeste, koliko je, kada i kome 

izvršeno to plaćanje; kada se očekuje okončanje stečajnog postupka u KAP-u, na 

kojoj će adresi biti novo sjedište KAP-a nakon prodaje njegovih nepokretnosti i pod 

kojim nazivom (firmom) će KAP poslovati nakon prodaje imovine? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Velizar Kaluđerović je 

komentarisao odgovor. 

2) Da li je i, ako jeste, na kojoj sjednici Vlade, izvršena verifikacija Zaključka 

(Odluke) Vlade br. 08-1028/3 od 17. 04. 2014. godine kojim(om) je data prethodna 

saglasnost na Odluku o davanju saglasnosti za međusobno razgraničenje zemljišta 

između Glavnog grada Podgorica i KAP-a AD u stečaju, Prerada-DOO u stečaju i 

Kovačnica-DOO u stečaju; na koliku površinu zemljišta Glavnog grada se navedena 

saglasnost odnosi i kolika površina zemljišta KAP-a, Prerade i Kovačnice se navodi 

da će pripasti Glavnom gradu kroz razgraničenje; kojom argumentacijom se pravda 

opredjeljenje Vlade da se da navedena saglasnost u trenutku kada je stečajna 

uprava navedenih preduzeća već bila, putem javnog tendera, prodala zemljište i 

ostale nepokretnosti KAP-a Unipromu iz Nikšića za 28 miliona eura, tako da će 
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razmjenom zemljišta na koju je data saglasnos, kupac nepokretnosti KAP-a postati 

vlasnik na oko pola miliona kvadrata zemlje koja nije bila predmet kupoprodaje 

putem javnog tendera, odnosno, da će Uniprom postati vlasnik i tog zemljišta iako 

za njega nije platio ni centa; Da li je o razmjeni predmetnog zemljišta zaključen 

ugovor i, ako jeste, kada je zaključen, između kojih ugovornih strana, ko su 

personalno potpisnici ugovora u ime ugovornih strana i kod kojeg notara je ugovor 

ovjeren? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a Velizar Kaluđerović je 

komentarisao odgovor. 

 

2.  Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

   Da li je Vlada Crne Gore zadovoljna načinom na koji se realizuje Ugovorom o 

kupoprodaji Jugopetrola a. d. Kotor od strane Hellenic Petroleuma u kontekstu 

realizacije investicionih obaveza i obaveza o dokapitalizaciji, a naročito u kontekstu 

ostvarenja poreskih prihoda države Crne Gore od strane Jugopetrola? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i 

ministar za informaciono društvo i telekomunikacije, a mr Aleksandar Damjanović 

je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Koliko je ukupno, od dana 

privatizacije, „Jugopetrol“ a. d. Kotor platio poreza na dobit, po godinama, i kakva je 

struktura ukupno, do sada plaćenih poreza i doprinosa od strane ove kompanije 

budžetu države? 

       dr Vujica Lazović, potpreśednik Vlade i ministar za informaciono društvo i 

telekomunikacije odgovorio je na dopunsko pitanje.  

 

       Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je potpreśedniku Vlade i ministru 

za informaciono društvo i telekomunikacije postavio dva pitanja i poslanik Obrad 

Gojković ali je opravdano odsutan da pitanja postavi i usmeno.  

 

       Ministru finansija: 

 

1. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

       Zbog čega Ministarstvo finansija nije obezbijedilo neophodna sredstva za 

implementaciju Zakona o izboru odbornika i poslanika? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 
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2.  Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

        Šta Vlada odnosno resorno ministarstvo čine na primjeni odredaba Zakona o 

nevladinim organizacijama u oblasti finansiranja, s obzirom da je Vlada svojim 

zaključcima iz decembra prošle godine zadužila resorno ministarstvo da dostavi 

normativno - pravni okvir i predloži mjere za rješavanje problema u oblasti 

finansiranja NVO? 

  Odgovor traži i u pisanoj formi.  

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a mr 

Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

       Kako je utrošen novac od prodaje zemljišta Maljevik, koje pripada barskoj 

opštini i koliko je od tog novca uloženo u mjesnu zajednicu Sutomore? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a Zoran 

Miljanić je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

       Kojim imaocima prava upravljanja, korišćenja i trajnog korišćenja i raspolaganja 

na zemljištu na kojem su ta prava stečena u postupku privatizacije ili stečaja, su do 

sada, primjenom odredbi člana 419 Zakona o svojinskim pravnim odnosima, Savjet 

za privatizaciju i kapitalne projekte, Privredni sud u Podgorici i Privredni sud u 

Bijelom Polju, dali mišljenje da je za to zemljište plaćena tržišna naknada;  s tim u 

vezi odgovor na poslaničko pitanje, za svaki predmet posebno, treba da sadrži 

podatke: o lokaciji zemljišta i površini zemljišta, o kriterijumima na osnovu kojih su 

svaki od gore naznačenih organa procijenili da je za predmetno zemljište u postupku 

privatizaciji ili stečaja plaćena tržišna naknada, te koliko iznosi cijena jednog metra 

kvadratnog zemljišta plaćena u postupku privatizacije ili stečaja, za koju je 

ocijenjeno da predstavlja tržišnu naknadu i da samim tim nema zakonske smetnje 

da to zemljište bude u privatnoj svojini. Da li je, još uvijek na pravnoj snazi rješenje 

Uprave za nekretnine - Područne jedinice Žabljak, broj: 953-114-UPI-742/09 od 05. 

02. 2010. godine, kojim je dozvoljena promjena upisa prava svojine umjesto prava 

korišćenja HM “Durmitor-u” D.O.O iz Žabljaka, na zemljištu površine oko 480 

hektara, a da predhodno ovlašćeni organ nije dao mišljenje da li je u postupku 

stečaja D. P. "Jezerakop" plaćena tržišna cijena tog zemljišta. 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a Neven 

Gošović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Kojim imaocima 

prava upravljanja korišćenja i trajnog korišćenja i raspolaganja na zemljištu na 

kojem su ta prava stečena u postupku stečaja su do sada primjenom odredbe člana 
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419 Zakona o svojinsko pravnim odnosima Privredni sud u Podgorici, Privredni sud 

u Bijelom Polju dali mišljenje da je za to zemljište plaćena tržišna naknada? 

        dr Radoje Žugić, ministar finansija odgovorio je na dopunsko pitanje.  

        Poslanik Neven Gošović koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja 

stavova.  

 

       Ministru rada i socijalnog staranja: 

1. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

       Da li su i u kojoj mjeri ispoštovane odredbe člana 12 stav 2 i 3 Zakona o zaštiti 

od nasilja u porodici i šta Vlada i resorno ministarstvo konkretno preduzimaju s tim 

u vezi? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Emilo Labudović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

Kada će biti urađen socijalni karton? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Srđan Perić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Imao sam upit penzionera iz Berana da li će biti ispunjeno predizborno 

obećanje u vezi sa rastom plata i penzija, prije svega penzija i podsjećaju Vas da je 

podparol Časlav Vešović uoči izbora rekao da će biti rasta ne zamrzavanje penzija? 

         mr Predrag Bošković, ministar rada i socijalnog staranja odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

        Poslanik Srđan Perić koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja 

stavova.  

 

3. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

       Da li je tačno da se penzionerima u Crnoj Gori od penzija uzima jedan euro i da 

su ta sredstva namijenjena finansiranju Udruženja penzionera i ulaganje u izgradnju 

stambenih jedinica korisnicima penzija; koje je konkretne korake nadležno 

ministarstvo preduzelo u cilju utvrđivanja ovih tvrdnji i koje radnje će preduzeti 

ukoliko je došlo do povrede prava; navedite takstativno koja sredstva i za koje 

namjene se skidaju sa penzija, odnosno šta spada u stavku Obustave u izvještaju 

koje korisnici penzija dobijaju pri podizanju penzija i koji je pravni osnov za skidanje 

ovih sredstava. Kako se utvrđuje visina sredstava koja se skidaju po osnovu ove 

stavke, odnosno da li se prilikom obračuna uzimaju u obzir visina penzija i druge 

relevantne okolnosti? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Milan Knežević je komentarisao odgovor. 
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4. Poslanik JANKO VUČINIĆ 

Šta je Ministarstvo rada i socijalnog staranja preduzelo povodom vrlo čestih i 

dugotrajnih neuplaćivanja doprinosa za penzijsko osiguranje od strane 

poslodavaca; da li znate koliki je broj tih poslodavaca i da li i u organima lokalne 

samouprave ima slučajeva neuplaćivanja doprinosa za penzijsko osiguranje; 

prilikom diskusije na osmoj plenarnoj sjednici u vezi tačke koja se odnosila na 

izmjenu i dopunu Zakona o radu a na kojoj je bio prisutan ministar Predrag Bošković, 

između ostalog pomenuo sam neuplaćivanje doprinosa za penzijsko osiguranje 

zaposlenima „Comp Comerca“ nekadašnjeg željezarinog akcionarskog društva 

Društvenog Standarda za vrijeme od skoro jedanaest godina. Da li ste provjerili 

tačnost te informacije i ako je tačna šta ste preduzeli povodom tog slučaja? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 

 

         Ministru ekonomije: 

 

1. Poslanik ZORAN JELIĆ 

         Kako je moguće da Organizacija za zaštitu prava autora muzike PAM CG, već 

nekoliko zadnjih godina radi nezakonito, obzirom da je statut ove organizacije 

uradjen mimo Zakona o autorskim i srodnim pravima – ZASP-a, a verifikovan od 

nezakonito izabrane skupštine ove organizacije, iako je Ministarstvo ekonomije, 

nadležnom organu Zavodu za zaštitu intelektualne svojine koji vrši nadzor nad 

zakonitošću i cjelishodnošću rad PAM a CG, mišljenjem br. 0901-2544/1 od 08. 11. 

2012. godine, jasno definiše da su napravljena odredjena odstupanja Statuta u 

odnosu na odredbe Zakona o autorskim i srodnim pravima – ZASP-a! Naime skoro 

od samog poćetka rada PAM-a CG, uoćene su mnoge nezakonite radnje od strane 

ćelnika te organizacije, na koje su ukazivali kako veliki broj autora, tako i 

predstavnika udruženja turistićkih radnika, elektronskih medija i drugih korisnika 

muzike, ćija prava autora, na osnovu Zakona o zaštiti autorskih i srodnih prava, 

treba da štiti PAM CG! Organizacija za zaštitu prava autora muzike PAM CG je 

osnovana u periodu 2006-2007 godine sa ciljem zaštite prava autora muzike u 

Crnoj Gori. Osnivaći PAM-a CG su Udruženje kompozitora CG-UKCG i Muzićka 

asocijacija CG-MACG. Nakon novog Zakona o nevladinim organizacijama, PAM CG je 

registrovan kao NVO i tako posluje do današnjih dana. Na teritoriji jedne države, 

može da postoji samo jedna organizacija ovog tipa. Rad PAM-a CG bi trebao da 

kontroliše Zavod za zaštitu intelektualne svojine, a rad zavoda je u nadležnosti 

Ministarstva ekonomije! Uloga ovakvih organizacija u svijetu je da naplaćuju 

sredstva od emitera i drugih korisnika muzićkih djela, kompozicija (hotelski 
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kompleksi, hoteli, razni ugostiteljski objekti, elektronski mediji-radio i tv stanice i svi 

drugi konzumenti muzike) sa jedne strane, a nakon odbitka troškova rada 

organizacije (koja iznosi oko 30%) organizacija koja je zadužene da kolektivno štiti 

prava autora muzike, PAM CG, po zakonu  je dužna da ostala naplaćena sredstva 

isplati svim autorima muzike koje štiti na osnovu pravilnika o raspodjeli. PAM CG 

naplaćuje sredstva od korisnika muzićkih djela na osnovu Zakona o autorskim i 

srodnim pravima (prvo na osnovu zakona iz 2004 Sl.list. SCG 64/04, a nakon 

usvajanja novog zakona u Skupštini Crne Gore 2011. godine na osnovu tog zakona 

Sl.list CG 37/11). Svi akti, koji se usvajaju na skupštini PAM a (statut, pravilnik o 

raspodjeli autorskih naknada, tarifnik naknada na osnovu kojeg PAM CG naplaćuje 

sredstva) moraju da budu uskladjeni sa Zakonom o autorskim i srodnim pravima i 

transparentni! Iznosi pojedinaćnih autorskih honorara se obraćunavaju na osnovu 

prispjelih dokumenata o emitovanju, a u nedostatku preciznih podataka zakon je 

definisao naćin obraćuna. 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Zoran Jelić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ 

         Koliko sredstava je Ministarstvo ekonomije opredijelilo za žensko 

preduzetništvo i koje podsticajne mjere ima namjeru da preduzme u cilju njegovog 

daljeg jačanja i razvijanja? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik DANKO ŠARANČIĆ 

        U kojoj fazi se trenutno  nalaze aktivnosti koje se odnose na realizaciju,  za Crnu 

Goru veoma značajnog energetskog projekta izgradnje drugog bloka 

Termoelektrane  "Pljevlja" i  da li ima eventualnih problema u dinamici koja je 

predviđena za cjelokupnu investiciju? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Danko Šarančić je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik JANKO VUČINIĆ 

        Da li je Ministarstvo ekonomije preduzelo bilo kakve korake da obnovi 

proizvodnju u pogonima fabrke “Obod” iz Cetinja gdje je to bilo realno moguće i 

izvodljivo. Da li je Ministarstvo uopšte upoznato sa mogućnostima i kapacitetima 

pomenute fabrike; šta se desilo sa fabrikom čokolade koja je trebala po izjavama 
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lokalnih i državnih funkcionera iz vlasti da proradi u maju mjesecu ove godine u 

krugu  fabrike Obod. Da li je Vlada odnosno Ministarstvo ekonomije zauvijek digla 

ruke od Oboda i prepustilo ga Privrednom sudu da ga proda u djelove i bescjenje. 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

        Ministarstvo ekonomije je spremno da odvoji 10 miliona eura za isplatu 

otpremnina za radnike Kombinata Aluminijuma u Podgorici za socijalni program. 

Zbog toga Vas Molim da mi date sledeće informacije: Koliko je Vlada Crne Gore do 

sada isplatila iz Budžeta otpremnina za radnike KAP-a od njegove privatizacije, 

tačnije od 2004. godine do danas i za koji broj radnika; koliko je iznos otpremnina 

koji je Vlada isplatila radnicima Željezare Nikšić, Boksita i drugih preduzeća u 

Nikšiću a koja su bila  privatizovana; koliko je ukupno sredstava iplaćeno iz Budžeta 

i koji je bio prosjek po radniku; koliki je iznos koji je Vlada isplatila za opremnine 

radnicima Solane u Ulcinju i za koji broj radnika; koji je pravni osnov kojim je 

omogućeno da radnici KAP-a dobiju otpremnine a taj isti je sprečavao da radnici 

Solane dobijaju; koji je zakonski osnov kojima se određuje da su pojedina preduzeća 

tj. njihovi radnici dobijali otpremnine kije su iznosile i do 40.000 eura po radniku, a 

pojedina preduzeća i njihovi radnici ili nisu dobili ili su dobili 1.900 eura; da li 

možemo dobiti kopije tih dokumenata kako bi pokušali pomoći ili primjeniti isti 

model socijalnog programa? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

7. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ 

Saopštili ste nedavno da je projektom izgradnje Drugog bloka Termoelektrane 

Pljevlja predviđena i toplifikacija Pljevalja. U kom zvaničnom dokumentu Vlade, 

odnosno Elektroprivrede, stoji da je projektom Drugog bloka Termoelektrane Pljevlja 

predviđena toplifikacija Pljevalja; da li je Vlada odnosno Elektroprivreda Crne Gore 

postavila posebne uslove  potencijalnom partneru u pogledu realizacije toplifikacije 

Pljevalja i ekološke sanacije ove sredine? 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Vladislav Bojović je komentarisao odgovor. 

 

8. Poslanik dr STRAHINjA BULAJIĆ 

       Da li će se Crna Gora, u energetskom smislu, priključiti gasovodu "Južni tok" ? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

 

9. Poslanik dr NOVICA STANIĆ 

Hoće li i kada biti spajanja Rudnika uglja i Termoelektrane Pljevlja, po kom 

modelu, i kada će bitii izabran najpovoljniji ponuđać za izgradnju drugog bloka 

Termoelektrane. Konačno da li će to značiti i toplifikaciju Pljevalja ili samo 

obezbjeđenje toplotnog izvora? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

dr Novica Stanić je komentarisao odgovor.   

 

       Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanik TARZAN MILOŠEVIĆ 

        Da li će se sljedeće godine nastaviti radovi na izgradnji puta Bijelo Polje – 

Pljevlja, i da li  Ministarstvo preko Direkcije za saobraćaj namjerava podržati 

revitalizaciju putnog pravca Lozna - Sušica, na teritoriji opštine Bijelo Polje? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Tarzan Milošević je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ  

Kad će konačno država Crna Gora osposobiti za noćno slijetanje i polijetanje 

letilica aerodrom Tivat, gotovo jedini aerodrom na obali Jadranskog mora koji nema 

uslova za to, čime crnogorski turizam gubi svake godine ogromna sredstva? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Što treba da urade država Crna Gora i opština Tivat da bi se na aerodrom Tivat 

slijetalo noću i time omogućilo brojnim svjetskim avio kompanijama da u noćnim 

uslovima dovode goste u Crnu Goru? 

 

       Ministaru održivog razvoja i turizma: 

 

1. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

        Koliko turista boravi na teritoriji Crne Gore i koliko je procentualno prisustvo 

turista na sjeveru; od tog broja koliko je više manje turista iz Rusije posjetilo Crnu 

Goru u odnosu na prethodnu godinu i da li smatrate da se Odluka Vlade da uvede 

sankcije Rusiji odrazila na broj turista iz ove zemlje; Kako komentarišete izjave 

stručne javnosti i turističkih poslenika da je ova ljetnja sezona praktično propala i 
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kada će Vaše ministarstvo početi planski, na osnovu detaljne analize, da sprovodi 

politiku u ovoj oblasti, s obzirom da se svake godine suočavamo sa sličnim 

problemima? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Milan Knežević je komentarisao odgovor. 

         Predśedavajući dr Branko Radulović obratio se javnosti i svim poslanicima da 

bi iznio svoj stav i mišljenje povodom incidenta zamjenika generalnog sekretara.  

         Poslanik Srđan Milić intervenisao je proceduralno radi obavještenja da će   

poslanici Socijalističke narodne partije bojkotovati śednice Skupštine, zbog situacije 

u Opštinama Herceg Novi i Kolašinu proceduralnu intervenciju po istom osnovu 

koristili su poslanici Slaven Radunović, Milan Knežević, Tarzan Milošević i Darko 

Pajović. 

 

2. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ 

Da li ste zadovoljni dosadašnjim radom Nacionalnog parka "Prokletije" ,  

institucionalnom i finansijskom podrškom koju dobija od Nacionalnih parkova Crne 

Gore i Ministarstva održivog razvoja i turizma? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Borislav Banović je komentarisao odgovor.  

 

3. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

       17. januara 2014. godine donesen je Zakon o izmjenama  i dopunama Zakona 

o zaštiti od buke u životnoj sredini a do danas nema nadzora na buku ni od 

Ministarstva, ni od lokalne uprave, ni od Turističke organizacije Crne Gore, ni od 

Komunalne policije koje i nema. Dakle? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje: Zašto na kotorskoj obali nema više ni jednog tiradura? 

       Branimir Gvozdenović, ministar održivog razvoja i turizma odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

 

4. Poslanik SLAVEN RADUNOVIĆ 

Na osnovu tačno kojih parametara se vrši procjena broja turista u Crnoj Gori, 

koja se saopštava javnosti, i da li turistička sezona protiče u skladu sa očekivanjima 

Ministarstva? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor.  

 

5. Poslanica MARTA ŠĆEPANOVIĆ 

       U kojoj je fazi Projekat zemljišne administracije i upravljanja, koje sprovodi 

Vlada Crne Gore u saradnji sa Svjetskom bankom; koje su komponente i 

podkomponente tog projekta; kojim opštinama je omogućeno finansiranje 

donošenja Prostornih urbanističkih planova, u kojoj su fazi realizacije i ukupna 

vrijednost tih projekata? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje: Koji su to uslovi koje opštine treba da ispune, da se i njima pomogne u 

finansiranju donošenja prostorno urbanističkih planova i da li ima elemenata da i 

oni finansiraju donošenje svojih prostorno urbanističkih planova preko ovog projekta 

LAMP? 

        Branimir Gvozdenović, ministar održivog razvoja i turizma odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

 

6. Poslanik GORAN TUPONjA 

Dokle se stiglo sa realizacijom zaključka Odbora za zdravstvo, rad i socijalno 

staranje koji je dopisom od 20. marta 2014. godine upućeno Vašem Ministarstvu. 

Konkretno radi se o četvrtom Zaključku koji glasi: "Da nadležno Ministarstvo uradi 

preciznu analizu vodovodne mreže u Crnoj Gori radi formiranja dokumentacije svih 

vodovoda u Crnoj Gori i da se uradi precizna analiza starosti i kvaliteta vodovodne 

mreže, kako ne bi došlo do sličnih problema u Crnoj Gori, najkasnije u roku od tri 

mjeseca".  

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor.  

 

       Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

Zašto je pokazana takva demonstracija moći i bahatosti prilikom racije policije 

u diskoteci Maksimus u Kotoru tokom koncerta pjevačice Nataše Bekvalac, 

održanog 04. jula ove godine? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Andrija Popović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 
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Dakle, apelujem na Vas na policiju, na Ministarstvo unutrašnjih poslova da dok  

Zakon o komunalnoj policiji ne dođe na dnevni red,  pomognete Komunalnoj policiji 

koja jednostavno bez sredstava nekih prisila nema autoriteta? 

        mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje.  

 

2. Poslanica MARTA ŠĆEPANOVIĆ 

          Strategije reforme javne uprave (2011-2016) donijeta je u martu 2011. godine. 

Šta je do sada od ključnih aktivnosti realizovano i koje efekte možemo očekivati od 

realizacije tih aktivnosti?  

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova. 

 

3. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

U kojoj je fazi implementacija Zakona o biračkom spisku? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 
Da li će se ovaj posao završiti do 01. novmebra i šta ste preduzeli povodom 

predsjednika Opštinske izborne komisije Kolašin? 

      mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje.  

       Poslanik Milutin Đukanović koristio je proceduralnu intervenciju radi 

pojašnjenja stavova.  

 

4. Poslanik TARZAN MILOŠEVIĆ 

        S obzirom da je pripremljen novi Zakon o lokalnoj samoupravi i da skoro godinu 

dana nije upućen Parlamentu na razmatranje i usvajanje, šta je razlog što Vlada 

Crne Gore nije isti dostavila Skupštini; i takođe me interesuje kada će biti poslat u 

skupštinsku proceduru?  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Tarzan Milošević je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanica  dr BRANKA BOŠNJAK 

       Koliki je ukupan broj službenih automobila koje korisiti Vlada Crne Gore, 

(ministarstva, organi uprave u sastavu ministarstava, samostalni organi uprave, 

zavodi, direkcije, agencija) i koliko njih ima dozvolu da osim „službenih tablica (sa  

oznakama CG i MN)“ koristi i rezervne „civilne tablice“ i ko su korisnici automobila 
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koji imaju dozvolu za upotrebe „duplih tablica“ i na osnovu čega im je to 

omogućeno? 

            Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje:  

Koliko službenika MUP-a vozi neregistrovana vozila, ovdje mislim na njihova privatna 

vozila? 

         mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje.  

        Ministru zdravlja: 

 

1. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ 

Da li je Ministarstvo zdravlja konstatovalo sve prisutniju pojavu takozvanih 

„selektivnih“ abortusa i da li ima namjeru da s tim u vezi preduzme neke mjere i 

koje? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, a 

dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik ALMER KALAČ 

        Da li su se stekli uslovi za otvaranje stomatološke ordinacije u Crnoj Gori za 

osobe sa autizmom; da li Ministarstvo zdravlja ima specijalizovanog kadra za ovu 

oblast i šta je po tom pitanju do sada učinjeno, a ša se planira? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, a 

Almer Kalač je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

        U kojoj mjeri je zaživjela uredba Ministarstva po kojoj se na specijalistički 

pregled ne smije čekati duže od mjesec dana i da li i šta Ministarstvo ima namjeru 

da preduzme u cilju rasterećenja tercijarnog nivoa zdravstvene zaštite koja je 

skoncentrisana u KC Crne Gore? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, a 

Emilo Labudović je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ 

       Molim da mi odgovorite ko je, kada i sa kojim obrazloženjem u ime zdravstva 

Crne Gore tražio od MUP-a CG crnogorsko državljanstvo za dr Aleksandra Nikolića, 

zaposlenog u Centru za kardiohirurgiju KC CG od septembra 2008. godine? 
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      Odgovor traži i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja, a 

dr Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje:  Prema 

spornom ugovoru sa dr Aleksandrom Nikolićam, čiji ste ključni potpisnik, molim da 

specifikujete za koje poslove je njemu isplaćeno 802.000 eura; na osnovu čega je 

dr Nikoliću plaćeno i za operacije koje su radili trojica ostalih kardiohirurga? 

      dr Miodrag Radunović, ministar zdravlja odgovorio je na dopunsko pitanje.  

 

 

*  *  * 

 

      Śednica je prekinuta u 17 sati i 45 minuta, a nastavljena śutradan 25 jula u 10 

sati i 05 minuta. 

     Predśedavajući Suljo Mustafić je podśetio da će se nastaviti sa pitanjima koja su 

postavljena dr Petru Ivanoviću ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja. 

 

     Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1. Poslanik OBRAD MIŠO STANIŠIĆ 

     Kolika su ukupna izdvajanja za poljoprivredu iz Agrobudžeta, MIDAS-a i drugih 

izvora, i koliko su novca dobili poljoprivrednici u Crnoj Gori od početka Vašeg 

mandata; da li možete da date projekciju sredstava koja su obezbijeđena za naredni 

period; da li smatrate da sadašnja finansijska sredstva predstavljaju ograničenje 

razvoja poljoprivrede u Crnoj Gori? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Obrad Mišo Stanišić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik SLOBODAN KRUŠO RADOVIĆ 

Da li će Ministarstvo poljoprivrede iz sredstava Agrobudžeta i EU fondova 

obezbijediti poljoprivrednicima ovog kraja, naravno onima koji budu ispunjavali 

propisane uslove, da unaprijede svoju proizvodnju; da li će se u cilju ispunjavanja 

uslova pojednostaviti procedure za ubrzano ispunjavanje uslova za korišćenje 

raznih podsticaja i kreditiranja i da li će u narednom periodu biti izdvojena sredstva 

za finansiranje puteva u Herceg Novom; Posebno me interesuje poboljšavanje 

seoskog puta ka Vrbanju. Kako uspješne poljoprivrede nema bez vode interesuje 

me da li postoji mogućnost da ministarstvo zajedno sa opštinom formira istražne 

radove za pronalaženje izvora vode ili da finansira izgradnju kaptaže; na kraju molim 

vas da nam odgovorite da li i kada planirate da posjetite Herceg Novi i zaleđe Herceg 

Novog u cilju sagledavanja mogućnosti za unapređenje poljoprivrede i stočarstva u 

ovom kraju?  
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      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Slobodan Krušo Radović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

     Koliko u Boki Kotorskoj ima izdatih dozvola za uzgoj školjki: mušulja (dagnji) i 

kamenica te za uzgoj ribe (orada i dr.) i koliki se od tih koncesija ubere na godišnjem 

nivou prihod? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje:  Da li se pravila, tj. imate li studiju zagađenja mora i morskog dna u Boki 

Kotorskoj na mjestima gdje se uzgaja riba? 

         dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na 

dopunsko pitanje. 

 

4. Poslanik NIK GJELOSHAJ  

      Koje je aktivnosti Ministarstvo poljoprivrede sprovelo u sanaciji šteta poslije 

elementarne nepogode koja je zadesila poljoprivredne proizvođače na području 

Malesije, koja je procijenjena na više od milion eura? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Nik Gjeloshaj je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ 

     Da li Vlada Crne Gore, odnosno Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja 

uopšte ima namjeru da razvija poljoprivrednu proizvodnju u Crnoj Gori, s obzirom na 

brojne raspoložive resurse koje kao država imamo i činjenicu da se oko 25% 

stanovništva Cren Gore bavi nekom vrstom poljoprivrede? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Vladislav Bojović je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanik VELjKO VASILjEVIĆ 

Ko su predstavnici sa Biotehničkog fakulteta Univerziteta Crne Gore u 

pregovaračkim timovima za poglavlja u vezi sa vašim resorom koji su, kako ste rekli 

na plenarnom zasijedanju, "samo tražili putne troškove i dnevnice a da nijedan  

konstruktivan predlog nijesu dali"; ko čini pregovaračke timove i molim vas da mi 

dostavite pojedinačno, za svakog od njih, koliko je novca po osnovu putnih troškova 

i dnevnica potrošeno? 

Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Veljko Vasiljević je komentarisao odgovor. Poslanik Veljko 

Vasiljević koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja stavova.  

         Poslanik Emilo Labudović koristio je proceduralnu intervenciju da bi zatražio  

pauzu.     

        Predśedavajući Suljo Mustafić je odredio kraću pauzu.  

 

*** 

        Śednica je prekinuta u 11 sati i 10 minuta, a nastavila u 11 sati i 30 minuta. 

        Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je ministru poljoprivrede i 

ruralnog razvoja postavio dva pitanja i poslanik dr Radosav Nišavić a po jedno 

pitanje postavili su poslanici Srđan Perić, Danko Šarančić, Srđan Milić i Goran 

Tuponja ali su opravdano odsutni da pitanja postave i usmeno.  

 

        Ministarki nauke: 

 

1. Poslanik dr STRAHINjA BULAJIĆ 

        Zašto se članovima CANU ne uplaćuje akademijski dodatak, kao i zbog čega se 

redovno ne finansiraju predviđene finansijske i druge obaveze prema CANU? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Vlahović, ministarka nauke, a dr 

Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

 

         Ministru prosvjete: 

 

1. Poslanica dr BRANKA BOŠNjAK 

      Koliko je u posljednjih pet godina Univerzitet Crne Gore imao sudskih sporova, 

bilo da je u postupku imao svojstvo tužioca ili svojstvo tuženog, koliko je u tom 

smislu bio dužan isplatiti po pravosnažnim i izvršnim sudskim presudama suprotnoj 

strani po osnovu usvajanja ili odbijanja tužbenog zahtjeva, koliko je bio obavezan 

isplatiti sudskih troškova, te koliko je Univerzitet koštalo zastupanje pred sudom od 

strane kvalifikovanog punomoćnika, i pored toga što Univerzitet ima diplomiranog 

pravnika koji ima svojstvo ovlašenog predstavnika; potrebno je da mi za svaki 

predmet pojedinačno dostavite naprijed navedene podatke, decidno ih navodeći, te 

ko su, osim Univerziteta, bile stranke u tim postupcima. 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 
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2. Poslanik dr NOVICA STANIĆ 

       Koja je svrha osnivanja drugog fakulteta za Crnogorski jezik i književnost, na 

Cetinju, ako već postoji studij za Crnogrski jezik i književnost na Filozofskom 

fakultetu u Nikšiću?  

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Slavoljub Stijepović, ministar prosvjete, a 

dr Novica Stanić je komentarisao odgovor. 

        Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je ministru prosvjete postavila 

pitanje i poslanica Azra Jasavić ali je opravdano odsutna da pitanje postavi i 

usmeno. 

 

 

*  *  * 

 

          Śednica je završena 25. jula u 12 sati i 10 minuta. 

 

 Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/14-12/1 

    Podgorica, 25. jul 2014.godine 

 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

   mr Damir Davidović          

                                                                                         Ranko Krivokapić 

 

 

 

 

 

 

 


